
Jaka powinna być szkoła?

 

Zapraszamy do obejrzenia wywiadu jakiego udzielił nam Pan prof. Marek Konopczyński,

wiceprzewodniczący Komitetu Nauk Pedagogicznych Polskiej Akademii Nauk. W rozmowie

poruszyliśmy m.in. problem modelu polskiej edukacji oraz roli ucznia w procesie kształcenia i

wychowania. 
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